
Z A P I S N I K 
 

 
s 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Viljevo, održane dana 21. ožujka 2024. godine u 
prostorijama Općine Viljevo, Braće Radića 87, u Viljevu.  
Sjednicu Općinskog vijeća Općine Viljevo sazvao je predsjednik, Tomislav Mađarić, pisanim 
pozivom, KLASA: 024-02/24-01/2, URBROJ: 2158-39-24-1, od 15. ožujka 2024. godine.  
 
Započeto u 19,00 sati. 
 
Nazočni vijećnici: Tomislav Mađarić, Đuka Vincetić, Ivica Šoš, Matija Rajninger, Tomislav 
Okrugić Marta Senković, Pero Rabljenović, Zlatko Kolar i Milorad Maljković.   
 
Odsutnih nije bilo.  
 
Ostali nazočni: Dominik Knežević – općinski načelnik, Dalibor Dakić – zamjenik općinskog 
načelnika iz reda pripadnika srpske nacionalne manjine, Danijel Šimunović – novinar 
internetskog portala Miholjština info, Ivan Korov – novinar Radio DM, Antonija Horavat – viši 
stručni suradnik – komunalni redar i Melita Grüll – pročelnica i zapisničar.  
 
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 21. sjednicu Općinskog vijeća, pozdravlja sve nazočne 
i konstatira kako postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje te predlaže točke dnevnog reda 
kao u sazivu:  
 
 

D N E V N I   R E D 

1. Usvajanje zapisnika s 20. sjednice 
 

2. Donošenje Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt –  
Izgradnja nerazvrstane ceste Cret Viljevski - Ivanovo 
IZVJESTITELJ: D. Knežević 
 

3. Donošenje Odluke o plaći općinskog načelnika i zamjenika općinskog 
načelnika iz reda pripadnika srpske nacionalne manjine iz radnog odnosa 
IZVJESTITELJI:  D. Knežević, M. Grüll 

 
4. Izvješće o izvršenju Plana djelovanja Općine Viljevo u području  

prirodnih nepogoda za 2023. godinu 
IZVJESTITELJI:  D. Knežević, A. Horvat 

 
5. Izvješće o radu općinskog načelnika Općine Viljevo za  

razdoblje od 1. srpnja 2023. godine do 31. prosinca 2023. godine 
                           IZVJESTITELJ: D. Knežević,  
 

6.   Pitanja i prijedlozi vijećnika  
 

 

Predsjednik Tomislav Mađarić postavlja pitanje ima li kakvih izmjena i dopuna dnevnog reda. 
Budući da izmjena i dopuna dnevnog reda nije bilo, isti daje na glasovanje. Konstatira kako 
je nakon provedenog glasovanja jednoglasno usvojen sljedeći:  
 
 
 



DNEVNI RED 

 
1.     Usvajanje zapisnika s 20. sjednice 

 
2. Donošenje Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt –  

Izgradnja nerazvrstane ceste Cret Viljevski - Ivanovo 
IZVJESTITELJ: D. Knežević 
 

3. Donošenje Odluke o plaći općinskog načelnika i zamjenika općinskog 
načelnika iz reda pripadnika srpske nacionalne manjine iz radnog odnosa 
IZVJESTITELJI:  D. Knežević, M. Grüll 

 
4. Izvješće o izvršenju Plana djelovanja Općine Viljevo u području  

prirodnih nepogoda za 2023. godinu 
IZVJESTITELJI:  D. Knežević, A. Horvat 

 
5. Izvješće o radu općinskog načelnika Općine Viljevo za  

razdoblje od 1. srpnja 2023. godine do 31. prosinca 2023. godine 
                           IZVJESTITELJ: D. Knežević,  
 

6.   Pitanja i prijedlozi vijećnika  
 
 

 
RAD PO UTVRĐENIM TOČKAMA DNEVNOG REDA: 

 
AD/1. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 1. točku dnevnog reda te postavlja pitanje ima li 
kakvih izmjena, dopuna ili primjedbi na zapisnik s 20. sjednice Općinskog vijeća.   
Budući da nije bilo izmjena, dopuna ili primjedbi na zapisnik, predsjednik daje zapisnik na 
usvajanje. Pod točkom 1. dnevnog reda jednoglasno je usvojen zapisnik s 20. sjednice 
Općinskog vijeća Općine Viljevo. 
 
AD/2. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 2. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje Odluke o suglasnosti na ulaganje za provedbu ulaganja u projekt – Izgradnja 
nerazvrstavane ceste Cret Viljevski – Ivanovo te daje riječ općinskom načelniku Dominiku 
Kneževiću. Dominik Knežević izvješćuje vijećnike kako se ova cesta planira prijaviti na 
natječaj Provedba projekta unutar intervencije 73.13. – potpora javnoj infrastrukturi u ruralnim 
područjima iz Strateškog plana zajedničke poljoprivredne politike Republike Hrvatske 2023. 
– 2027.  Natječaj se otvara 25. 3. i biti će otvoren do 25. 4. 2024. godine. U tijeku je ishođenje 
građevinske dozvole koja će biti izdana uskoro. Ukupna vrijednost projekta je 1.264.447,00 
eura. Prihvatljivi troškovi su i izrada projektne dokumentacije i konzultantske usluge. Ovo je 
prvi takav natječaj iz novog programskog razdoblja. Cesta je bitna za općinu jer povezuje dva 
naselja, skraćuje put, a pomaže i gospodarstvenicima koja na našem području imaju svoja 
postrojenja. Prema samom projektu nećemo imati previše bodova jer je jedan od uvjeta i 
digitalizacija koja se nije mogla uklopiti. Duljina ceste je 2.370 metara.   
Nakon izlaganja općinskog načelnika, predsjednik Tomislav Mađarić otvara raspravu.  
Vijećnik Pero Rabljenović postavlja pitanje koliki je postotak sufinanciranja na što Dominik 
Knežević odgovara kako se financira iznos od 100%. Pero Rabljenović postavlja pitanje što 
je s plinovodom koji ide uz cestu. Dominik Knežević odgovora kako će se dio plinovoda morati 
izmjestiti, a to je predviđeno projektom. Nadalje Pero Rabljenović postavlja pitanje tko će 
platiti izmještanje plina na što Dominik Knežević odgovora kako će to biti općina. Također 
navodi kako je maksimalno moguće prijaviti projekt do vrijednosti od 2.000.000,00 eura. U 
okviru građevinskog projekta predviđene su otresnice, uređenje kanala. Digitalizacije se nije 



mogla uklopiti (pametna signalizacija i slično), a kako bi ona bila prihvatljiva, njezina 
vrijednost mora biti 10% od ukupne vrijednosti samog projekta.  
Predsjednik Tomislav Mađarić sam konstatira kako su u vrijednosti projekta uračunati svi 
troškovi i da je vrijednost velika. Također poziva vijećnike da se uključe u raspravu. Po ovoj 
točki dnevnog reda rasprave više nije bilo te istu daje na glasovanje. Jednoglasno je 
donesena Odluka o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt – Izgradnja nerazvrstane 
ceste Cret Viljevski – Ivanovo.  
 
AD/3. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 3. točku dnevnog reda koja se odnosi na 
donošenje Odluke o plaći općinskog načelnika i zamjenika općinskog načelnika iz reda 
pripadnika srpske nacionalne manjine iz radnog odnosa te daje riječ Meliti Grüll, pročelnici 
Jedinstvenog upravnog odjela. Melita Grüll izvješćuje vijećnike kako su u materijalima primili 
nacrt odluke koja se odnosi na reguliranje plaća dužnosnika Općine Viljevo. Plaću 
dužnosnika čini umnožak koeficijenta i osnovice uvećano za svaku navršenu godinu radnog 
staža. Određivanje koeficijenata je u nadležnosti općinskog vijeća dok se osnovica utvrđuje 
u iznosu osnovice za obračun plaća državnih dužnosnika. Predlaže se novi koeficijent za 
zamjenika općinskog načelnika iz reda pripadnika srpske nacionalne manjine budući da 
prema obračunu plaće, ista je trenutno manja od minimalne plaće. Odluka kojom su se 
regulirale plaće dužnosnika donesena je još 2013. godine. U prijedlogu odluke je navedeno 
kako bi se dosadašnji koeficijent za zamjenika općinskog načelnika iz reda pripadnika srpske 
nacionalne manjine povećao na 1,70, dok bi koeficijent za općinskog načelnika ostao isti, 
odnosno 4,25.  
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara raspravu i sam konstatira kako se radi o usklađenju 
plaća.  
Po ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo te jednoglasno donesena Odluka o plaći 
općinskog načelnika i zamjenika općinskog načelnika iz reda pripadnika srpske nacionalne 
manjine iz radnog odnosa.  

AD/4. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 4. točku dnevnog reda koja se odnosi na Izvješće 
o izvršenju Plana djelovanja Općine Viljevo u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu 
te daje riječ Antoniji Horvat, višoj stručnoj suradnici – komunalnom redaru. Antonija Horvat 
izvješćuje vijećnike kako su u 2023. godini evidentirane i proglašene dvije prirodne 
nepogode. Prva nepogoda je bila tuča dana 13. srpnja 2023. godine i zahvatila je područje 
katastarskih općina Viljevo, Kapelna i Donji Miholjac, dok je 10. kolovoza bila poplava koja je 
zahvatila dio katastarske općine Viljevo. Općinsko povjerenstvo za procjenu šteta od 
prirodnih nepogoda je uputilo u oba slučaja priopćenje županu Osječko-baranjske županije 
temeljem čega je on proglasio prirodnu nepogodu. Općinsko povjerenstvo u postupku prijava 
šteta od prirodnih nepogoda zaprimilo je ukupno 124 prijave za tuču i 31 prijavu za poplavu. 
Prijave su unesene u sustav, a konačna izvješća dostavljena su županijskom povjerenstvu. 
Sukladno odluci Vlade Republike Hrvatske od 21. prosinca 2023. godine odobrena je pomoć 
za ublažavanje i djelomično uklanjanje posljedica prirodnih nepogoda od tuče i poplave 
oštećenicima te je Općini Viljevo dodijeljen iznos od 1.480,00 eura za nerazvrstane ceste dok 
su štete koje su nastale na obrtnim sredstvima u poljoprivredi oštećenicima isplaćene putem 
potpora temeljem Programa u 2023. godini. 
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara raspravu. Konstatira kako su štete obrađene i 
poljoprivrednici su dobili isplatu na račun. Iznos od 1.480,00 eura koji je Općina Viljevo primila 
odnosi se na poplavljenu cestu Konopljišće.  
Po ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo te istu daje na glasovanje. Jednoglasno je 
usvojeno Izvješće o izvršenju plana djelovanja Općine Viljevo u području prirodnih nepogoda 
za 2023. godinu.  
 

AD/5. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 5. točku dnevnog reda koja se odnosi na Izvješće 
o radu općinskog načelnika Općine Viljevo za razdoblje od 1. srpnja 2023. godine do 31. 
prosinca 2023. godine te daje riječ općinskom načelniku Dominiku Kneževiću. Dominik 



Knežević izvješćuje kako su u materijalima dobili cjelokupno izvješće te ako netko ima pitanja 
stoji na raspolaganju.  
Predsjednik Tomislav Mađarić otvara raspravu. Po ovoj točki dnevnog reda rasprave nije bilo 
te predsjednik Tomislav Mađarić daje ovu točku dnevnog reda na glasovanje. Jednoglasno 
je usvojeno Izvješće o radu općinskog načelnika Općine Viljevo za razdoblje od 1. srpanja 
2023. godine do 31. prosinca 2024. godine. 
 
AD/6. Predsjednik Tomislav Mađarić otvara 6. točku dnevnog reda koja se odnosi na pitanja 
i prijedloge vijećnika.  
Vijećnik Đuka Vincetić postavlja pitanje u vezi javne rasvjete, odnosno jedna žarulja ne radi 
u ulici Braće Radića pored crkve. Općinski načelnik Dominik Knežević odgovara kako je to 
posao komunalnog redara i da će se to riješiti.   
Po ovoj točki dnevnog reda pitanja i prijedloga vijećnika više nije bilo te predsjednik daje riječ 
općinskom načelniku koji izvješćuje vijećnike o sljedećem: 

- Izgradnja vrtića je gotova, odrađena je završna kontrola i razlika novca je isplaćena. 
Korekcija je 5%, a prije toga je bila korekcija od 5% na postupak javne nabave. Posao 
je odlično odrađen i priča je uspješno završena. Cjelokupna procedura je dugo trajala 
ali nije bila naša krivnja. 

- U tijeku je izgradnja ceste – produžetak ulice Vladimira Nazora. Izvođenje radova 
dobro napreduje. Prilikom iskopa pojavio se problem deponiranog otpada od ranije. 
Ovaj projekt je prijavljen u okviru poziva Revitalizacija Slavonije, Baranje i zapadnog 
Srijema. Idući tjedan ide prvi zahtjev za nadoknadom sredstava. 

- Općina Viljevo je prijavila Ministarstvu regionalnog razvoja i fondova Europske unije 
izgradnju ceste k.č.br. 2234, k.o. Viljevo, na Program održivog razvoja lokalne 
zajednice. Rezultati su izašli jučer i odobreno nam je sufinanciranje od 50%, odnosno 
95.000,00 eura.     

- U okviru projekta Konkurentnosti i kohezije planira se prijaviti izgradnja Srijemskog 
kulturnog centra u Ivanovu. Sve je spremno i čeka se otvaranje natječaja. 

- Faza A i Faza B su gotove. Ostaju još samo neki sitni radovi kao što je priključak na 
vodu, struja i odvodnja. Nakon toga će se pokrenuti postupak za dobivanje uporabne 
dozvole. 

- Danas je pokrenut postupak javne nabave za Fazu C. Kreditno zaduženje kod HBOR-
a je uspješno realizirano.  

- Potpisan je ugovor za Program Zaželi – Faza 4 u vrijednosti 663.000,00 eura, 
provedba je tri godine. Uskoro se pokreće javna nabava za kućanske potrepštine. 
Također će se odrediti i krajnji korisnici koji prema određenom imovinskom cenzusu 
mogu ući u program, a nakon toga planira se zaposliti i 13 žena s 1. svibnjem 2024. 
godine. 

- Što se tiče odvodnje u Viljevu i vodoopskrbe u Krunoslavju, potpisan je ugovor s 
Hrvatskim vodama i Ministarstvom gospodarstva. Ovaj projekt provodi Miholjački 
vodovod u suradnji s Gradom Donjim Miholjcem i Općinom Viljevo. Rok za povlačenje 
sredstva je 31. 12. 2025. godine. Provesti će se postupak javne nabave za svako 
pojedino naselje. Ako se javna nabava ne provede i radovi ne završe, projekt se neće 
moći realizirati. Vrijednost je 15.000.000,00 eura.  

- Izvođenje radova na domu u Kapelni je pri kraju. Na novi natječaj se planira prijaviti 
uređenje okoliša, odvodnja te uređenje stubišta i prostorije u gornjem dijelu koje bi 
koristila vijeća nacionalnih manjina.  

- Za prijavljeni projekt ŠRC Viljevo, Ministarstvo turizma i sporta donijelo je odluku o 
rezultatima i Općina Viljevo se nalazi na rezervnoj listi.  

- Idući utorak će biti potpisivanje ugovora za izgradnju državne ceste D34 za nastavak 
radova na dionici od Podravske Moslavine do Svetog Đurđa u duljini od 20 kilometara.  

- Cesta Kapelna – Krunoslavje se radi i neslužbena informacija je kako bi ista trebala 
biti završena do listopada ove godine. 



- U suradnji s Vijećem srpske nacionalne manjine, a temeljem prijavljenog projekta 
kupljeni su stolovi i stolice u Domu u Kapelni. Također su nam odobrena sredstva i 
za rekonstrukciju Doma u Krnoslavju. A na isti projekt je prijavljena i izgradnja dječjeg 
igrališta u naslju Ivanovo. Neslužbena informacija je kako nam je odobreno 10.000,00 
eura. 

Općinski načelnik Dominik Knežević konstatira kako je početkom ove godine otvoreno dosta 
natječaja u novom programskom razdoblju te kako planiramo prijaviti dosta natječaja.  
Predsjednik općinskog vijeća postavlja upit što je sa Sunčanom elektranom Krnjak i je li 
ishođena građevinska dozvola.  
Dominik Knežević odgovora kako je za građevinsku dozvolu zadužen HEP i da je sve još u 
fazi projektiranja. Naša obveza je voditi računa o produženju lokacijske dozvole. Također će 
se narednih dana planira prijaviti Ministarstvu prostornog uređenja, graditeljstva i državne 
imovine digitalizacija prostornih planova, odnosno njihova izmjena i dopuna putem e-planovi. 
Izmjene će se odnositi na pristupnu cestu u Poslovnoj zoni Krnjak. Također je u prostornom 
planu predviđena sunčana elektrana snage 10 mW. Tehnologija se mijenja, nameću se novi 
standardi te će se ovim izmjenama prostornog plana ista povećati na 20 mW. To znači i veći 
prihod za općinu i kroz komunalni doprinos i kroz plaćanje naknade za proizvedenu električnu 
energiju od strane HEP-a. U Črnkovcima je sunčana elektrana proradila, ali oni su krenuli 
dosta prije nas i vlasnik zemljišta na kojem je postavljena, nije bila Republika Hrvatska kao 
kod nas.  
Po ovoj točki dnevnog reda rasprave više nije bilo te predsjednik Općinskog vijeća zaključuje 
istu. 
 
Sjednica je zaključena u 19,50 sati.  
 
 
 

                                       PREDSJEDNIK 
       ZAPSNIČAR:                             OPĆINSKOG VIJEĆA: 
        Melita Grüll                                             Tomislav Mađarić, dipl.ing.geod., v.r. 


